
Styrelsemöte LSI 230822  

Campingens café kl 18.30 

Närvarande: Janne Paulsson, Håkan Eriksson, Marika Andersson, Ida Joakimsdoter Back, 
Rasmus Stenberg, Eva Jonasson 

via länk: Sandra Andersson, Marie Vikström 

 

§1. Janne öppnar mötet. 

§2. Till justerare valdes Håkan Eriksson 

§3. Musikcaféerna har gåt bra i sommar. Ca 50.000kr i överskot så det blir bra återbäring �ll 
föreningarna som anordnade. 

§4. Vi ska ha en utvärdering av campingsommaren inom kort. Bra at göra det snart för at 
komma ihåg alla plus och minus + vad som måste göras här framöver.  

§5. Landsbygdsutveckling. Det har kommit in en ansökan från Sandgärdans ridklubb om LSI 

har möjlighet at sponsra �ll en ridskolehäst. Vi diskuterade runt deta och beslutade at 
sponsra �ll en ridskolehäst upp �ll 100.000kr. Janne meddelar Sandgärdans ridklubb beslutet.  

§6. Renoveringen av campingens café. Vi måste fortsäta försöka få �ll en utbyggnad med et 
fungerande restaurangkök. Förfrågan ska skickas �ll arkitek�irma ”Peripheral Works” för at 
rita en byggnad som kan gå i marina tecken och passa vid havet. Sedan ska vi även försöka 

fråga runt om någon kan rita och räkna på et annat förslag också.  

§7. Partytältet måste monteras ner. Har varit bra i sommar för hamnfesten och 

musikcaféerna. Lördag den 26/8 ska vi försöka få �ll det. Bygga en trälåda at lägga tältet i 
(Marika fixar pallkragar)  

§8. Vindkra�utbyggnaden. Ska LSI ha några synpunkter på det? S��elsen har skrivit en 
skrivelse �ll Aurums vindkra�park där de påtalar at snurrorna måste flytas ut betydligt 
längre ut från 2 km �ll 20 km. Underlaget innehåller mycket oklarheter. Vi gör en liknande 
skrivelse trots at �den gåt ut, men Robertsfors Kommun har ännu inte godkänt 
vindkra�parken ännu.  

§9. E4 korsningen. Vi diskuterar hur vi ska försöka få �ll et möte med Trafikverket ang de 
långa och oacceptabla avstånden för gående/cyklister över E4 �ll anslutningsbussar. Janne 
kontaktar kommunchef Ander Persson och Anneli Lindberg Trafikverket för bokning av möte.  

§10. Drömvallen. Robertsfors Kommun tar över och kommer at flyta in verksamheten �ll 
samhället. Vad gör den ekonomiska föreningen Drömvallen med fas�gheten? Skulle fungera 
at bygga om �ll lägenheter/äldreboende. Janne kontaktar med föreningen och kollar om de 
har något behov av stötning vid avveckling av sin ekonomiska förening och vad de ska göra 
med fas�gheten.  



§11. Hjärtstartare. Det har kommit in en offert om at byta hjärtstartare. Marie kollar mera 
om när avtalet på den vi har går ut. Bordlägger �ll senare.   

§12. Mötet avslutat 

 

Vid tangenterna    Justerare 

 

 

 

 

Marie Vikström   Håkan Eriksson 


